
ÒEl nostre primer objectiu era salvar-nosÓ

Josua P�rez K. CËTEDRA.

Josua P�rez, president del Lloret Vila Espor tiva des del 2013,

explica amb serenitat que lÕobjectiu de lÕequip sÕha anat

transformant a mesura que ha avan�at la temporada: ÒEl nostre

primer objectiu sempre �s la salvaci� i una vegada lÕhem tingut

garantida tot el que pugui arribar ser� benvingut.Ó

En tot cas, el club, que va viure la seva darrera experi�ncia a lÕelit

en el curs 2020/21, podria assumir lÕascens, en lÕ�mbit econ�mic, si

sÕarrib�s a consumar. El m�tode �s seguir amb la mateixa f ilosof ia.

ÒNo haur�em de tenir problemes si la Diputaci� passa dÕajudar de

10.000 euros a 20.000 euros i lÕequip segueix sent amateur com f ins

ara, en qu� nom�s cobrim les despeses en despla�amentsÓ,

assenyala P�rez, que t� ben clar quin �s el terreny de joc del club

selvat� i no far� volar coloms.
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